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Het wetsvoorstel BIG II is besproken met diverse interne belanghebbenden (Projectgroep 
Functiedifferentiatie, Leerhuis, zorgmanagement en Raad van Bestuur), onderstaande visie van 
de VAR wordt duidelijk breed gedragen in de organisatie. 
 
Bij ons wordt met verbazing gereageerd op de mogelijkheid tot inschrijven in het register voor 
regieverpleegkundigen dat mogelijk wordt voor alle hbo-v (actueel en niet recent opgeleid) én 
mbo-verpleegkundigen met (relevante) specialistische vervolgopleiding. 
In onze overtuiging zegt NLQF6 iets over HBO werk- en denkniveau op inhoud, diepte in 
specialisme, niet in breedste zin van HBO-competenties en het vak verpleegkunde. 
 
Als Deventer Ziekenhuis hebben we er, als een van de eerste proeftuinen functiedifferentiatie, 
voor gekozen duidelijk onderscheid  te maken tussen mbo- en hbo-opgeleide verpleegkundigen 
door een omgeving te bieden waarin de medewerkers met diverse opleidingsachtergronden 
worden aangesproken op het niveau waarop zij zijn opgeleid.  
Met de invoering van dit voorstel krijgen we in de praktijk te maken met twee ‘soorten’ 
regieverpleegkundigen en lijkt juist géén onderscheid te worden gemaakt tussen mbo- en hbo-
opgeleide verpleegkundigen. Eén professional heeft een vierjarige opleiding en Bachelor ten 
opzichte van 12-18 maanden vervolgopleiding. Laatstgenoemde is geen Bachelor-opleiding. Dit 
staat ons insziens niet in verhouding en lijkt ons niet wenselijk. 
Wat betekent dit voor verpleegkundigen met een specialistische vervolgopleiding afgerond vóór 
1-1-2018? 
Daarnaast is er de vraag hoe wordt omgegaan met indicatiestelling door de hbov-er ten opzichte 
van de ‘NLQF6- regieverpleegkundige’. Is laatstgenoemde dan ook volgens de wet bevoegd 
verpleegkundige zorg te indiceren? 
 
Op dit moment zijn de specialistische vervolgopleidingen O&G-/kinderverpleegkundigen nog niet 
gekwalificeerd als NLQF-6 en is ons niet helder of bovenstaande ook voor deze doelgroep geldt. 
 
De functienaam regieverpleegkundige wordt door ons gehanteerd voor hbo-opgeleide 
verpleegkundige en lijkt ons een goede titel. Echter, wanneer de NLQF6-regieverpleegkundige 
wordt geïntroduceerd en deze dezelfde titel krijgt als een hbo-opgeleide verpleegkundige, zal dit 
voor verwarring zorgen. Dit heeft niet onze voorkeur. 
Evenals de Brancheorganisaties Zorg vinden wij dat het debat over de inhoud en positionering 
van het beroep voor hbo-opgeleide-verpleegkundigen belangrijker is dan de discussie over de 
titel. 
 
2080 uur werkervaring en 100 uur deskundigheidsbevordering in 5 lijkt ons reëel en haalbaar. 
Echter, dit zegt nog niets over de inhoud/kwaliteit van de deskundigheidsbevordering en zou ons 
insziens aandacht behoeven. 
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